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Ditte Strandbygaard _X_ 
 
Martin Samsing _A_  
     
Hans Djuurhus _X_ 
 
Jesper Jørgensen _X_ 
 
Jørgen Skadhede _A_ 
 
Anders Poulsen _X_ 
 
Andrea H. Sørensen _X_ 
 
Christian Hirth  _X_ 
 
Kasper Kjærgaard _A_ 
 
David  _A_ 
 
Maria Frandsen _X_ 
 
Michael Wold  _X_ 
 
Claus Møller  _X_ 
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Skolebestyrelsesmøde torsdag d. 5. maj 2022 
kl. 18.00– 20.30 i personalerummet. Der serveres mad under mødet 
 

 

Nr. Afsat 
tid 

Emne Bemærkninger 

01 10 
min 

Meddelelser 
a) elever 
b) lærere og 
pædagoger 
c) ledelsen  

a) Fraværende 
b) Lærerne: Ikke så meget nyt siden sidste. Vi er ved at være klar 
med fagfordelingen, og melder ud når alt er på plads. For 9. klas-
serne er afgangsprøverne begyndt, med skriftlige prøver i denne 
uge.  
Pædagoger: Besøgsdag i klubben var meget vellykket, og de nye 
elever glæder sig. Legepladsen er nu åbnet, og den er meget po-
pulær blandt både børn og voksne. Vi glæder os til naturfagsom-
råderne åbner, så vi kan få glæde af dem. Thomas er startet som 
faglig leder for SFO/klub, og det bliver godt med synlig ledelse 
igen 
Gallafest for 6. årgang er på trapperne 
I SFO er vi, blandt andet på baggrund af spørgeskemaundersøgel-
sen, i gang med en proces om at arbejde med at skabe en ny/ty-
deligere struktur.  
 
Ledelsen: Susanne og Thomas er startet som faglige leder. Der er 
ansat to pædagoger og en lærer til gruppeordningen, hvilket be-
tyder at vi mangler en lærer, og den stilling er slået op. Børneha-
veklasseleder-stillingen bliver slået op i løbet af den kommende 
tid. 

02 10 
min 

Konstituering Ditte fortsætter som formand, og Hans som næstformand 

03 40 
min 

Forslag om 
udetilladelse 
til de ældste 
elever 

Elever, lærere, Ditte og Claus har mødtes og drøftet et forslag til 
en model for eventuelt at give de ældste elever lov til at forlade 
skolen. Forslaget går på, at elever i 7. – 9. klasse må forlade sko-
len to eller tre dage om ugen i deres spisepause, som pt. Er 12.00 
– 12.30. Forudsætningerne/kriterier for succes er blandt andet, at 
eleverne er tilbage til tiden og køber ”lødig” mad hvis de går i 
Rema eller andre steder efter mad.  
Der er en bekymring hos nogle om gruppepres til at skulle gå i 
Rema og bruge penge. En afledt bekymring er, at der kan komme 
en problemstilling om at eleverne låner penge af hinande som der 
skal findes en vej til at håndtere.  
Derudover er der en bekymring om at elever efterlades på skolen, 
hvilket presser fællesskabet. Et forslag til at imødekomme det, 
kunne være at der på forhånd aftales åbent hvem der forlader 
skolen. 
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Lærernes tilsyn og forældrenes forventninger til samme skal af-
klares. Claus kontakter andre skoler forud for bestyrelsesmødet, 
og hører hvordan de løser det. 
 
Beslutning: Det har været en rigtig god proces med elev- og vok-
seninvolvering, og den demokratiske proces og læring har været i 
centrum. På den baggrund vil bestyrelsen imødekomme forslaget 
om at tillade, at eleverne i .7.-9. klasse forlader skolen to dage om 
ugen i deres spisepause. Umiddelbart tirsdag og torsdag. 
Det vil løbende blive evelueret om det er en god ordning, herun-
der vil det blive vurderet om fællesskabet på skolen lider, om der 
købes ordentlig mad, om det går ud over undervisningen, om der 
opleves gruppepres eller uheldige situationer med at elever låne 
(for mange) penge af hinanden, om eleverne kommer tilbage til 
tiden og om de ”kun” går fra skolen de aftalte dage. 
 
Ditte skriver et forslag til udmeldingen til elever, forældre (og læ-
rere/pædagoger?). Claus orienterer lærere og pædagoger i ud-
skolingen, så de er forberedte. 
 
 

03 20 
min 

Kvalitetsrap-
port 

Kvalitetsrapporten er kommet (bilag). Bestyrelsen skal drøfte rap-
porten, og herunder om der er noget som kræver ekstra opmærk-
somhed. 
Rapporten serfin ud og der er ikke noget som kalder på en ekstra 
indsats 

04 40 
min 

Kommunika-
tion 

Vi drøftede nødvendigheden af en mere entydig brug af Aula og 
Skoleportalen blandt lærere og pædagoger. Herunder også, at 
ugeplanen i indskolingen er mest henvendt til forældre, mens den 
i de ældre klasser, fra 5./6. er mest henvendt til forældre og der-
for bør brugen tilpasses dette. 
Kort sagt, arbejdes på en løsning med en mere ensartet brug af 
AULA og Skoleportalen, herunder ugeplaner, som skal være klar 
efter sommerferien.  
Udgangspunktet vil være, at ”overblik” bruges til opslag som ved-
rører mere end én årgang, at ugeplanen er klar inden weekenden 
og bruges ensartet på skolen og at brugen af ”Overblik” og ”Be-
skeder i AULA og ensrettes. 

05 10 
min 

Evt. Til bestyrelsens årsberetning: Covid-19, ny indskoling, legeplads, 
60 millioner bevilget, klub/SFO fokus, Anderledes dage/korte sko-
ledage, udetilladelse – den demokratiske proces og samarbejde 
med elevrådet; mindske afstanden mellem bestyrelsen og ele-
verne,  gruppeordningen, faglige ledere med tilhørende fokus. 
 
Claus laver udkast og sender til Ditte 

06 10 
min 

Punkter til 
næste møde 

Næste møde er onsdag d. 15 juni 
Punkter: 
Korte skoledage 
Dagsorden til mødet med BUU 
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Gentage spørgeskemaundersøgelsen 
Fokuspunkter kommende år 
 
Vi vil gerne tage et fælles billede af bestyrelsen denne dag 

 
 


